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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként tudja arra ösztökélni a minisztérium a MÁV-
ot, hogy mindenre kiterjedő, színvonalas szolgáltatást végezzen és a közpénzen vásárolt 
kocsikat folyamatosan üzemképes állapotban tartsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2018. október 30-án Miként tudja arra ösztökélni a minisztérium a MÁV-ot, hogy mindenre 
kiterjedő, színvonalas szolgáltatást végezzen és a közpénzen vásárolt kocsikat folyamatosan 
üzemképes állapotban tartsa? címmel benyújtott írásbeli kérdésemre adott válaszában az IC és az 
EC kocsikra vonatkozó információimat nem cáfolta. Ezért joggal feltételezem, hogy azok valósak. 
Ezek után teljesen jogosak azok a kérdéseim, amire a korábban benyújtott irományban nem kaptam 
választ, és amiket ismételten kénytelen vagyok feltenni.

Tisztelt Miniszter úr!

Felszólítom, hogy a törvényes kötelezettségének megfelelően adjon érdemi választ az IC és EC 
kocsikra vonatkozó kérdéseimre!

A fentiekre tekintettel továbbra is a következő kérdésekre várom válaszát:

Milyen karbantartási ütemtervvel rendelkezik a MÁV, ha annak eredményeként a kocsik majd fele a
fővizsgák hiányában nem adható ki a forgalomba? Ha pedig nem rendelkezik ilyen ütemtervvel, 
akkor ki azért a felelős?

Miként tudja arra ösztökélni a minisztérium a MÁV-ot, hogy a közpénzen vásárolt kocsikat 
folyamatosan üzemképes állapotban tartsa?

Mikor váltják le a helyzet kialakulásáért felelős MÁV vezetőket?



Ha egyszer végre elkészülnek a régóta ígért új IC+ kocsik, akkor azok is lerohadva állnak majd pár 
év múlva valamelyik mellékvágányon?

Várom minden kérdésemre kiterjedő válaszát!
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